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Foreningens aktiviteter har som bekendt for andet år i træk været meget begrænset af Corona 
pandemien. I modsætning til sidste år lykkedes det dog for os at afholde loppemarked, det var 
dog først i september måned at forholdene var så gunstige at arrangementet kunne afholdes. 
 
Aflysningen i 2020 gjorde at der var et kæmpestort udbud af loppevarer, da vi slog dørene op til 
loppemarkedet den 25. september 2021. Vi kan ikke vide, om det var det sene tidspunkt på året, 
eller det måske var en endnu ikke overvundet frygt for Corona der spillede ind. Det viste sig at vi 
ikke helt kunne leve op til de foregående års utroligt flotte salgstal og dermed overskud. Vort 
samlede salg beløb sig dog til knap 74.000 kr, og det var derfor alligevel arbejdet værd.  
 
Havnefesten måtte aflyses for andet år i træk, vi var dog så heldige at nogle af vore sponsorer 
valgte at donere sponsorater alligevel, det er vi meget taknemmelige for. På nuværende 
tidspunkt forventer vi at genoptage havnefesterne i 2022, på trods af at vort tildelte areal, er 
stærkt indskrænket på grund af det kommende byggeprojekt på havnen. 
 
Vi forventer at 2022 vil nærme sig tidligere tiders succesfulde år for Hou Hallens Venner, og at vi 
derfor igen vil være i stand til at skaffe gode indtægter til glæde for Hou Hallen og diverse øvrige 
foreninger i Hou og Omegn.  
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